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Kommentarer til referat 

Intet at bemærke 
  
Kommentarer til dagsorden 

Under punktet ”orientering om genåbning” tilføjes en orientering om opstart af 1.-maj-

børnene. Desuden tilføjes et punkt vedr. høringssvar ang. valgperiode for skolebestyrelsen. 
  
Nyt fra elevrådet 
  
Orientering om fjernundervisning og nødpasning før påske 

Personalet tog den nye situation på sig og fik hurtigt fjernundervisningen op at stå med lidt 

justering af lektiemængden undervejs. 
  
Orientering om fjerundervisning og genåbning efter påske – herunder forsigtig 

genåbning af kantine - 1. maj- børn 

Vi havde virkeligt god brug for de ekstra dage politikerne gav os i forbindelse med genåbning 

af skolen. Der var mange skrivelser og instrukser fra ministeriet og sundhedsstyrelsen vi skulle 

forholde os til, inden vi kunne genåbne. Stort set alle lokaler er taget i brug, og der er 

efterhånden ved at indtræde en form for rutine. Første uge havde vi ca. 80% fremmøde i 

skolen. Sidste uge var det 70%. Vi forventer fremmødet bliver større denne uge. Vi gør meget 

for at få alle elever i 0.-5. klasse hen på skolen. 

Vi er også startet på nødpasning af udsatte elever på 6-9. klasse. De aktuelle elever inviteres 

til enten samtaler eller hjælp til fjernundervisningen. Det gælder ca. 2-4 elever pr. klasse. 

Fjernundervisningen skal tilgodese hele fagrækken ( også på 0.-5. årgang). Dette kan dog ikke 

lade sig gøre i eksempelvis madkundskab og naturfagene. 

 

Vi har haft nogle forældrehenvendelser vedr. elever, der er ved at udvikle eksem på hænderne 

som følge af den megen håndvask. I den forbindelse sender Anne et forslag til forskellige 

velegnede håndcremer. Dette tager vi med i vores næste nyhedsbrev til forældrene. 

 

Vi håber på, det i løbet af ugen bliver muligt at bestille frokostsandwich over nettet hos 

kantinen. 

 

 1. Maj børn 

Startede op i fredags i små grupper på 12-13 stykker. Vi havde en god opstart. Eleverne 

holder til på SFO’en i tidsrummet kl. 8-16. Alle børn undtagen et par få mødte op. 

 
 • Orientering om fagfordelingen – herunder forslag om udsættelse af lejrskoler 

Vi er i gang med fagfordelingen og regner med at have første udkast til opgaveoversigt klar til 

udsendelse i starten af næste uge. Vi er nødt til at skære i ressourcetimer næste. Vi søger igen 

om omlægning af 2 ressourcetimer til holdtimere. Skolebestyrelsen siger god for dette 



 

 

8. årgangs lejrskole er grundet Corona gået i vasken. Den bliver omlagt til en hyttetur med 2 

overnatninger i 2021. Alle lejrskoler skydes i det hele taget et skoleår ud i fremtiden 

 

Vi arbejder p.t. på at finde en måde at holde sidste skoledag/ translokation på under de givne 

omstændigheder. 

 

Høring vedr. valgperiode for skolebestyrelsen 

Vi går med den løsning der både peger på 2 og 4 år ( model 2)Torben sender et svar til 

Mathilde. 

 
Formandens beretning 

Torben rundsender et udkast til beretning i skolebestyrelsen. 
  
Nyt fra skoleudvalget 

Nationale test er aflyst 

Dialogmødet er aflyst 
  
Evt. 

Broen er nu færdigbygget, og vi er ret tilfredse med den. Der er også fuld gang i ombygningen 

af spor A, hvor der bl.a. skal lægges nyt gulv. Bygningen af Gymnastikkens hus går i gang, når 

broen er taget i brug, da hovedindgangen på Vest lukkes. 

 

Årets sidste to møder bliver henholdsvis mand. d. 25. maj kl. 17 – 19 og mand. d. 22. 

juni kl. 17 – 19. Skolen indkalder via Webex Meetings. 

  

  


